
  

         

 

 

PROTOKOLL KRETSSTYRET     
KS-møte nr. 7/2024  

Møtetid: Onsdag 16.10.2024 kl.18.00-19.30 

Møtested: Teams   

      Til 
stede  

Forfall  Ikke møtt   

Leder:   Inger Lilleby Fløgum     x      

Nestleder:   Jannicke Stenberg Mykkestue    x      

Medlem:   Marianne Frantzen x  
 

   

Medlem:   Carl Frithjof Tidemand-Johannessen x       

Medlem:   Bergsvein Træthaug x      

Medlem:   Vidar Elda   x      

Medlem:   Jørn Skjærvik   
Ansattes representant   

x      

Varamedlem:     Ali Al-Saad               x      

Varamedlem:   Heidi Aarstad 
 

  x 

Permisjon:   
 

       

Org. sjef:   Tina Thorsen, referent  x      

Saksliste:                                                                                                                                      
S-42 Godkjenne saksliste 
S-43 Godkjenne protokoll 
S-44 Habilitet                                                                                                                             
    
Sak -42 Godkjenne saksliste   

Sakslisten ble godkjent.   

Sak -43 
   

Godkjenne protokoll    
Protokoll fra KS-møte 5/2024 ble godkjent uten kommentarer. 

Sak -44    Habilitet     
Tilstedeværende styrerepresentanter er funnet inhabile for videre 
vedtakssaker. To representanter inhabile i sak 37 (se saken under).  

 
 
Vedtakssaker 

• Ingen vedtakssaker i dette styremøte.  
 
 



Orienteringssaker  

• Referat og status etter regions møtene som er gjennomført  
o Adm og styre-representanter informerte om de møtene som foreløpig 

har blitt gjennomført:  
▪ Kongsvinger 
▪ Nord-Østerdal 
▪ Gjøvik  

o Opplevelsen er at det positivt med et samarbeid med idretten spesielt 
når det gjelder utenforskap og tilhørighet. Det er besluttet å 
gjennomføre en workshop med Kongsvingerregionen den 29. 
november på Kongsvinger. Jannicke og Tina deltar der.  

o Videre møter som er planlagt er med Sør-Østerdal 31. okt og 
Lillehammer 1. nov.  

• Politiattestordningen – status på pilot og prosess 
o Innlandet IK har vært pilot ift utvikling av en ny digital løsning for 

idrettslagene våre, og har hatt en sentral rolle i utviklingen av 
løsningen. Ny løsning lanseres 14. november nasjonalt.   

• SPINN-samarbeidet – status  
o Et godt samarbeid på tvers mellom Innlandet IK, Høyskolen i 

Innlandet, Olympiatoppen Innlandet og Innlandet fylkeskommune. 
Samarbeidet har resultert i flere prosjekter sammen de siste årene 

som har gagnet idretten i Innlandet.  

• Info etter dialogmøte med Fylkeskommunen  
o Innlandet fylkeskommune er godt fornøyd med det arbeidet vi gjør og 

er helt i henhold til forventningene som ligger i Partnerskapsavtalen vi 
har.  

• «BeKind» - info om dette konseptet  
o #BeKind er en kampanje initiert av Innlandet idrettskrets - i samarbeid 

med NFF Indre Østland - som skal jobbe proaktivt og forebyggende for 
å ta livet av alle former for hets i idretten, uavhengig av etnisitet, 
kjønn, legning, religion eller rolle. 

o Mushaga Bakenga er utnevnt som ambassadør for #BeKind-
kampanjen og vil dele sin ekspertise i et webinar senere denne 
høsten. 

• Kjønnsbalanse prosjektet «Vi trenger deg».  
o Prosjektet har fart videre og skal gjennom høsten/vinter være mye 

tilstede med kommunikasjon. Dette i tillegg valgkomitekurs og andre 
kurs for styrene i idrettslagene. Viktig at dette budskapet gjentas 
kontinuerlig.  

• Statsbudsjettet – meninger/innspill/diskusjoner som er viktig for Innlandet  
o Styreleder redegjorde for hvilken innvirkning budsjettet har for 

idretten og hvilke alternative saker vi må jobbe med.  
o Politisk utvalg jobber videre med dette.  

• Forslag til eventuelle saker på idrettstinget – starte ideprosessen nå  
o Jørn tar initiativ til et innledende møte med «Tingutvalget».  

• Andre planlagte politiske møter fremover  
o IPR møter med flere regioner i Innlandet (ref over)  



o Ledermøte 14. november i Oslo (Inger, Bergsvein og Tina deltar)  
o Kretsledermøte 15. november i Oslo (Inger, Bergsvein og Tina deltar)  
o Sport Managements 10 års jubileum – Idrettspresidenten kommer og 

er på Lillehammer hele dagen. Jobber med andre politiske møter 
samme dag 

o Politisk og adm møte med særkretsene i Innlandet 11. desember.  
 
Eventuelt  

• Info om status organisasjon Innlandet (pålagt å gjennomføres to ganger pr år)  
o Jørn Skjærvik informerte om status for Innlandet:  

▪ Antall IL er per nå 668  
▪ 8 nye klubber og 7 nedlagte klubber  
▪ Oversikt over idrettsråd:  

• 1 idrettsråd med ett idrettslag 
o Rendalen – har derfor ikke idrettsråd 

• 4 idrettsråd med 3 idrettslag 
o Alvdal, Os, Sør-Fron og Øystre Slidre (alle har 

idrettsråd) 
• 23 idrettsråd kan bruke «forenklet lovnorm», derav 6 

med fire idrettslag: 
o Dovre, Etnedal, Folldal, Nord-Odal, Skjåk, Vestre 

Slidre 

• 13 idrettsråd med 15-30 idrettslag 
o Eidskog, Gran, Nord-Aurdal, Nord-Fron, Stange, 

Søndre Land, Sør-Odal, Trysil, Tynset, Vestre 

Toten, Østre Toten, Åsnes 
• 6 idrettsråd med over 30 idrettslag 

o Elverum, Gjøvik, Hamar, Kongsvinger, 

Lillehammer, Ringsaker 
 

• Vurdere politisk sak om «premiepenger Ski-VM i Trondheim parautøvere» 
o Styreleder innledet i saken og luftet ideen om hvor mye vi skal 

involvere oss i dette. Para idretten er viktig for både norsk idrett og 
Innlandet IK, og vi må sette dette på agendaen på en god og fin måte.  
Styreleder følger det opp og tar opp igjen saken i politisk utvalg i 
idrettskretsen.  

 

 
Neste styremøte er 12. november kl. 17.00 – 20.00.  


